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We study the signal-to-background ratios for the J/ψ-meson associated and direct photon main
production processes at the energies of SPD NICA experiment using the Monte Carlo generator
PYTHIA8. We extract a set of kinematic constraints allowing us to improve signal-to-background
ratios. We compare the results of our simulation for the direct photon spectra in different intervals
of pT and xF with the experimental data and present the predictions for signal-to-background
ratios in direct photon production at the NICA energy of

√
s = 27 GeV.

Исследуется соотношение сигнальных и основных фоновых событий для совместного
с J/ψ-мезонами и прямого рождения фотонов при энергиях коллайдера NICA с помощью гене-
ратора Монте-Карло PYTHIA8. Извлекается ряд кинематических ограничений, позволяющих
улучшить отношение сигнал/фон. Сравниваются результаты моделирования спектров прямых
фотонов и π0-мезонов в различных интервалах pT и xF с экспериментальными данными. Пред-
ставлены предсказания для отношения сигнал/фон к рождению прямых фотонов при энергии
NICA

√
s = 27 ГэВ.

PACS: 44.25.+f; 44.90.+c
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